
24

چهارشنبه

1395

آذر

تاریخ 

3

سال 
بیست و دوم

1845

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه

لارستان
 معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان در جلسه

 شورای اداری:
خروج سرمایه گذاران و فعالان 

اقتصادی، رونق را از لارستان می گیرد
به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ جلیل حسنی در جلسه 
مسئولان  از  وحدت،  هفته  تبریک  ضمن  شهرستان  این  اداری  شورای 
خواست بنا به قانون اساسی که به وحدت دعوت کرده است آنها نیز باعث 
وحدت در لارستان شوند و سعی کنند در برنامه هایی که به مناسبت هفته 

وحدت در شهرستان اجرا می شود، شرکت فعال داشته باشند.

فرماندار ویژه لارستان با بیان اینکه تاثیر اقدامات و فعالیت لارستانی ها در 
سطح کشور و حتی کشورهای دیگر بر کسی پوشیده نیست، تصریح کرد: 
احساس و برداشتم این است که شاید قبلا رونقی در لارستان بوده است 
ولی این رونق دارد به تدریج از دست می رود که شاید قسمتی از دلیل آن 
خروج سرمایه گذاران و فعالان اقتصادی از شهرستان باشد و قسمتی دیگر 
نیز به من نوعی و امثال من برمیگردد که شاید نتوانستیم به خوبی از این 
فرصت ها و پتانسیل ها استفاده کنیم و در هرصورت وضعیت آنچنان که 

باید و شاید مطلوب نیست.
باید  اینکه  بر  تاکید  با  دیگر  بار  لارستان  در  دولت  نماینده  ترین  عالی 
صورت  خیرین  سرمایه  از  استفاده  و  گذاری  سرمایه  مناسب  بسترسازی 
گیرد، ادامه داد: ایجاد اتاق جذب و حمایت از سرمایه گذاری در لارستان 

می تواند این سرمایه گذاری ها را هدفمند کند.
اشتغال،  ایجاد  امر  به  بیشتر  اهتمام  برای  از مسئولان  با درخواست  حسنی 
یادآور شد: هیچ فرقی بین سرمایه گذاری در لارستان، شیراز، بندرعباس و 
سایر نقاط کشور وجود ندارد اما به عنوان یک مسئول باید تلاش کنیم تا 
شهرستانی که در آن در حال خدمت هستیم به رونق دست یابد و بر اساس 

سیاست های جمهوری اسلامی، مقام معظم رهبری و دولت  قدم برداریم.
رئیس شورای اداری لارستان در بخش دیگری از سخنان خود به روسای 
ادارات تاکید کرد نسبت به انجام پروژه ها نظارت داشته باشند تا با این 

کار از اتلاف سرمایه های ملی و اقتصادی جلوگیری شود.
مسئولین شهرستان در  از حضور کمرنگ  انتقاد  با  فارس  استاندار  معاون 
مراسم های دینی و مذهبی از آنها خواست برای مردم و جوانان الگو باشند.
حسنی با توصیه به مسئولان برای مشارکت، حمایت و همکاری با شرکت 
تازه تاسیس توسعه وعمران لارستان در چارچوب قانون، تصریح کرد: امید 
می رود این شرکت بتواند در زمینه های مختلف سرمایه گذاری و ایجاد 

تعادل در شهرستان لارستان قدم های خوبی بردارد.

کازرون
به مناسبت هفته وحدت انجام شد؛ 

برگزاری همایش هیئت های مذهبی 
شهرستان کازرون

شهرستان  مذهبی  های  هیئت  همایش  کشاورز:  داود  خبری/  سرویس 
امام  الاسلام خرسند  فرماندار، حجت  علوی  سیدکمال  با حضور  کازرون 
ریاست  شهر،  اسلامی  شورای  اعضای  و  شهردار  مکی  مهندس  جمعه، 
و  راهور  پلیس  و  انتظامی  نیروی  اسلامی،  تبلیغات  اداره  دادگستری، 
بخش  کنارتخته،  و  خشت  بالاده،  و  جره  های  بخش  مذهبی  هیئت های 

مرکزی، کوهمره نودان، قائمیه در مسجد فرهنگ شهر برگزار شد.

ابتدا حجت الاسلام احسانی فرد رییس تبلیغات اسلامی شهرستان کازرون 
ضمن تبریک میلاد پیامبر اکرم)ص( و هفته وحدت، اظهار داشت: از همه 
عزیزانی که در برگزاری مراسم عزاداری محرم و صفر همکاری داشتند 
تقدیر و تشکر و از رسانه های شهرستان، روزنامه ها، هفته نامه ها و صدا 
عزاداری شهرستان  اخبار  دادن  پوشش  نیز جهت  فارس  مرکز  سیمای  و 

قدردانی می کنم.
امام جمعه کازرون، گفت: هفته وحدت را  سپس حجت الاسلام خرسند 
تبریک می گویم و از همه هیئت های مذهبی شهرستان کازرون به خاطر 
در  است  امید  افزود:  وی  کنم.  می  قدردانی  محرم  ایام  در  نظم  رعایت 

سالهای آینده نیز برنامه ریزی بهتری جهت دهه اول محرم انجام شود و از 
مردم شهرستان، نیروهای نظامی و انتظامی و صدا سیما نیز تقدیر وتشکر 
می کنم. باید با هم وحدت داشته باشیم تا بتوانیم مشکلات شهرستان را 

حل کنیم.
هفته  تبریک  با  کازرون  شهرستان  فرماندار  علوی  سیدکمال  ادامه  در 
تلاش  صفر  و  محرم  ایام  در  که  عزیزانی  همه  از  داشت:  اظهار  وحدت 
کردند مراسم عزاداری را به بهترین شکل اجرا کنند، سپاسگزارم. زیبایی 
با  عراق  کشور  در  که  شاهدیم  و  است  آن  بودن  مردمی  به  مراسم  این 
وجود تمام مشکلات، چگونه مردم عراق از زوار ایرانی و خارجی پذیرایی 
می کنند و این فقط به عشق اباعبدالله الحسین)ع( است و باید تلاش کنیم 
در هفته وحدت با ایجاد وحدت بتوانیم مشکلات را در شهرستان رفع کنیم.
ارایه  به  شهرستان  مذهبی  هیئت های  رییس  زاده  حسن  همایش،  این  در 
نماینده  به  تقدیر  لوح  پایان،  در  پرداخت.  ماه محرم و صفر  از  گزارشی 
و  راهور  پلیس  و  انتظامی  نیروی  برق،  اتفاقات  شهرداری،  پاکبانان 

هیئت های مذهبی اهدا شد.

جهرم
مدیر کل امور عشایر فارس: 

خدمات بنیاد مسکن به عشایر و 
روستاییان در شرایط دشوار ملموس و 

قابل توجه است 
روح الله بهرامی جعفر بیگلو مدیرکل امور عشایر استان فارس، دکتر جاوید 
امور  رییس  و حسین چابک  فارس  عشایر  امور  تحقیقات  مسئول  حیاتی 
در  رفع مشکلات عشایر  و  مسائل  بررسی  عشایر شهرستان جهرم جهت 
بنیاد مسکن  مدیر  با صمد کارگرفرد  و  یافته  بنیاد مسکن جهرم حضور 

جهرم دیدار و گفتگو کردند.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، مدیرکل امور عشایر 
استان فارس در این برنامه با بیان اینکه خدمات بنیاد مسکن به عشایر و 
روستاییان در شرایط دشوار ملموس و قابل توجه است اظهار داشت:  جامعه 
عشایر استان فارس با پرورش و نگهداری بیش از 3 میلیون راس دام سالانه 
بیش از 16 هزار تن گوشت قرمز برابر با 25 درصد گوشت تولیدی استان 
فارس را تامین می کنند و نقش بسزایی در ایجاد کار و معیشت در مناطق 

روستایی و عشایر دارند.
مدیرکل امور عشایر استان فارس، بر افزایش میزان اشتغال و توسعه اقتصاد 
خانوار عشایر، کمک به ایجاد واحدهای تولیدی-صنعتی، ارتقای بهره وری 
به  عشایر  اجباری  مهاجرت  از  جلوگیری  عشایر،  جامعه  در  تولید  منابع 
شهرها، افزایش خدمات به عشایر و حفظ زنجیره تولید و معیشت در مناطق 

عشایری تاکید کرد. 

قیروکارزین
رئیس بنیادشهید و امور ایثارگران شهرستان قیروکارزین:

هر عزت و عظمتی که در کشور 
می بینیم به برکت خون شهداست 

امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  محمدپور  قبل،  از  شده  بندی  زمان  برنامه  طبق 
فرهادی  سرهنگ  فرماندار،  معاون  ظریفی  فرماندار،  کاظمی  ایثارگران، 
قیر،  روابط عمومی شهرداری  انتظامی، شهبازی کارشناس  منطقه  فرمانده 
طالبی کارشناس فرمانداری از خانواده معظم شهید منوچهر همتی و جانباز 

جنگ تحمیلی سید جواد عبداللهی دیدار کردند. 

محمدپور رئیس بنیادشهید و امور ایثارگران شهرستان قیروکارزین ضمن 
ارائه توضیحاتی در مورد شهدای شهر اظهار داشت: به طور یقین هر عزت 
جانفشانی های  و  شهدا  خون  برکت  به  می بینیم  کشور  در  که  عظمتی  و 
این  خانواده  خیر  همت  و  نیت  و  بوم  و  مرز  این  ایثارگران  و  جانبازان 
عزیزان است. وی تصریح کرد: رسیدگی به مسائل خانواده های معظم شهدا 
و جانبازان از وظایف اصلی ما بوده و بنیاد شهید و امور ایثارگران ارتباط 
تنگاتنگی با خانواده های شهدا و ایثارگران داشته است و در رفع مشکلات 

این عزیزان از هیچ تلاشی دریغ نمی کند.

لامرد
بازدید از طرح پرورش بلدرچین 

نیمه صنعتی در لامرد 
فرماندار و سرپرست جهادکشاورزی لامرد از طرح پرورش بلدرچین نیمه 

صنعتی در لامرد بازدید کردند.
طرح پرورش بلدرچین 5 هزار قطعه ای در روستای ناوبندی بخش مرکزی 
لامرد احداث شده است. پرورش بلدرچین طی چند سال اخیر در شهرستان 
لامرد رشد چشمگیری داشته و باعث اشتغال خانگی مناسبی در شهرستان 
شده است. با توجه به اینکه دوره پرورش و میزان هزینه اولیه این طرح 
اندک می باشد، استقبال مناسبی از این نوع پرورش صورت گرفته است. 
اقدامات لازم جهت توسعه طرح مذکور و احداث واحد صنعتی در دستور 
راستای  در  است.  گرفته  قرار  شهرستان  جهادکشاورزی  و  مجری  کار 
اقتصاد مقاومتی طرح های پرورش بلدرچین، کبک، شترمرغ و پرورش 
این  دامی  تولیدات  بهبود  اداره  های  اولویت  از  روستاها  در  شیری  گاو 

مدیریت است.

پاسارگاد
مدیر بنیاد مسکن پاسارگاد در نشست مشترک با ادارات  

منابع طبیعی و ثبت:
 اسناد مالکیت باعث هویت بخشی و 
ایجاد آرامش روانی خانواده هاست

نشست مشترک مدیر و کارشناسان بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان 
پاسارگاد با حضور مدیران و کارشناسان اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
و اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان به منظور بررسی اخذ اسناد مالکیت 
اراضی تملکی و سند دار کردن اهالی شهرها و روستاها برگزار شد.                                                                                              
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، مهندس ابراهیمی مدیر 
بنیاد مسکن شهرستان پاسارگاد در این نشست گزارشی از روند تملک در 
روستاها و اخذ اسناد تملکی و همچنین طرح سند دار کردن منازل روستایی 
و شهری در شهرهای زیر 25000 نفر در سطح شهرستان پاسارگاد ارائه داد 
و بیان داشت: سند دار کردن منازل مسکونی باعث هویت بخشیدن و ایجاد 

آرامش روانی خانواده های روستایی و شهری می شود.
ابراهیمی با بیان اینکه باید روستاییان را با ایجاد انگیزه کار و تامین معیشت 
مهاجرت های  انجام  از  و  داشت  نگه  روستایی  مناطق  در  بیکاری  رفع  و 
درآمد  ایجاد  و  معیشت  کانون  روستاها  جلوگیری کرد گفت:  ناخواسته 
است، ارائه اسناد مالکیت زمینه رونق بیشتر و ایجاد درآمد را فراهم و از 

انجام مهاجرت های ناخواسته جلوگیری می کند.

بهبهان
بررسی برنامه های اجرایی در هفته پژوهش

هفته  مرکزی  ستاد  اعضای  و  دبیر  خلیجی:  شهرستان/محمد  سرویس 
پژوهش در بهبهان و در حضور فرماندار و روسای دانشگاه ها و اصحاب 

رسانه به تشریح عملکرد خود پرداختند.
دکتر آرمین ساعد دبیر اطلاع رسانی عمومی و نشستهای خبری فرمانداری 
بهبهان با تبریک هفته پژوهش و یادآوری شعار امسال هفته پژوهش که 
با عنوان پژوهش تقاضامحور و تجاری سازی فن آوری، زیربنای اقتصاد 
مقاومتی اعلام شده است، از حاضران جلسه خواست به توصیف کاربردی 
این شعار و الزامات آن بپردازند و نقش عملی موسسه خود را برای تحقق 

این اهداف برعهده گیرند.
بر  مبنی  قرآن  توصیه  به  اشاره  با  بهبهان  فرماندار  خدایی  ملک  مهندس 
سیر در زمین و مشاهده مستقیم رخدادها، پژوهش را پدیده ای از آغاز 
تاریخ قلمداد کرد و یادآور شد: انسان از آغاز حیات با پژوهش و تعقل 
به دنبال رفع نیازهای خود بوده است. وی از روسای دانشگاه ها و موسسات 
عالی بهبهان خواست به تناسب تخصص زیر مجموعه های خود، به عنوان 
نمونه در افزایش سطح محصول کشت در هکتار، کاهش عفونت شیر در 
دامپروری، بررسی پدیده های شوم طلاق و اعتیاد، کاهش آلودگی هوا  و... 
تحقیقات میدانی و علمی مدون انجام دهند و کشور را از نتایج تجربیات 
خود مطلع سازند تا در حل معضلات، نقشی بی بدیل از خود برجای گذارند.
در ادامه دکتر یدالله غرایبی معاون پژوهشی دانشگاه آزاد بهبهان با اشاره 
نانو  این دانشگاه در زمینه  از موفقیت  الوصف همکارانش  به تلاش زاید 
گاز ترش در سطح کشور سخن گفت و بر آمادگی این دانشگاه در زمینه 

ارتقای کیفیت دامی و دامپروری تاکید کرد.
دکتر سید منصور سید نژاد رییس دانشگاه خاتم الانبیا و دبیر ستاد مرکزی 
هفته پژوهش با اعلام مفهوم دانشگاه و عبور آن از یک دبیرستان بزرگ 
که  برشمرد  دانشگاه  مفهوم  برای  را  پیشرفت  پله  سه  بالاتر،  مراحل  به 
آموزش محور بودن پله نخست و پژوهش محور بودن پله دوم آن است. 
وی پله سوم را، دانشگاه کارآفرین دانست که در آن پژوهش پیش نیاز 
رسیدن به هدف عالی دانشگاه خواهد بود، همچنین او از همه تلاشگران 

این عرصه خواست با این نگاه به مفهوم پژوهش بنگرند.

بهره برداری بزرگترین چرخ و فلک 
کشور، در انتظار تامین اعتبار

رئیس انجمن شهربازی های کشور گفت: بزرگترین چرخ و فلک کشور 
با ارتفاع 72 متر در صورت تامین اعتبار تا پایان سال جاری در بوشهر به 

بهره برداری می رسد.
 به گزارش ایرنا، محمد مراد سلگی در نشست شورای شهر بوشهر گفت: 
تاخیر در پرداختها و یک سری مسائل غیرقابل پیش بینی باعث تاخیر در 

تکمیل پروژه چرخ و فلک شهر بوشهر شده است.
سلگی اضافه کرد: با توجه به موقعیت چرخ و فلک بوشهر در کنار ساحل 
باد در این محدوده تا 80 کیلومتر در ساعت  خلیج فارس سرعت وزش 
بوشهر  هواشناسی  کل  اداره  گزارش  به  توجه  با  اما  بود  شده  بینی  پیش 
شرایط طوری پیش رفت که تصمیم گرفته شد، وزن سازه چرخ و فلک را 

بر اساس سرعت باد 125 کیلومتر در ساعت پیش بینی کنیم.
وی یادآور شد: این امر باعث شده تا 20 تا 30 درصد به وزن سازه اضافه 

شود اما با این وجود مبلغی را به قرارداد اضافه نشده است.
سلگی اظهار کرد: برای این پروژه تاکنون 720 ساعت کار استاندارد و 
کارشناسی انجام و تمامی قطعه های آن نیز در دانشگاه امیرکبیر و رازی 
تهران مورد آزمایش قرار گرفت تا در ادامه کار با مشکلی روبرو نشویم.

عملی  مقرر  زمان  در  بوشهر  شهرداری  تعهد  چنانچه  شد:  یادآور  سلگی 
برداری  بهره  به  تری  کوتاه  زمان  مدت  در  را  پروژه  بودیم  قادر  می شد 

برسانیم.
بوشهر  شهر  شورای  و  شهرداری  تمایل  صورت  در  شد:  یادآور  سلگی 
آمادگی داریم با مشارکت 60 درصدی سرمایه گذاری از سوی شهرداری 
و 40 درصدی این انجمن در اطراف این چرخ و فلک چند دستگاه دیگر 

نیز نصب و راه اندازی کنیم. وی افزود: میزان سرمایه گذاری شهرداری 
بوشهر برای نصب پنج دستگاه شهربازی 18 میلیارد ریال است که حاضریم 

در ابتدا تنها با 9 میلیارد ریال اعتبار، آن را آغاز کنیم.
شهردار بوشهر گفت: محقق نشدن بودجه شهرداری بوشهر سبب شده تا 
روبرو  مشکل  با  فلک  و  از جمله چرخ  ها  پروژه  از  برخی  اجرای  برای 
شویم. غلامعلی میگلی نژاد افزود: وقتی سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
بوشهر 25 میلیارد بدهی مالیاتی داشته و هر روز جریمه کرد به آن افزوده 
می شود، ناچاریم تامین این هزینه را به تامین اعتبار چرخ و فلک اولویت 
دهیم. وی گفت: امیدواریم تا پایان سال جاری با تحقق بودجه شهرداری 

مشکل کمبود اعتبار را برطرف کنیم.

مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری بندرعباس:

جمع آوری پسماند شهری در بندرعباس 
ماهانه 70 میلیارد ریال هزینه دارد

روازنه 380 تن زباله از سطح شهر بندرعباس جمع آوری می شود
 مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری بندرعباس گفت: برای جمع آوری 
پسماند در این شهر ماهانه 70 میلیارد ریال هزینه می شود، این در صورتی 
است که کل درآمد این سازمان از ناحیه شهروندان و ادارات دولتی در 

یک سال تنها به 40 میلیارد ریال می رسد.
 به گزارش ایرنا، پطرس ترابی در نشست با خبرنگاران افزود: شهروندان 
دستگاه های  اما  کنند  می  پرداخت  را  خود  پسماند  آوری  جمع  عوارض 
دولتی در این زمینه همکاری ندارند و خواستاریم که در پرداخت عوارض 

یاری گر مدیریت پسماند باشند.  
مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری بندرعباس با بیان اینکه مراکز تجاری 
شهر بندرعباس از طرح تفکیک پسماند استقبال نمی کنند، ادامه داد: جریمه 
انتظار مراکز تجاری و دیگر کسبه های خاطی در این زمینه  سنگینی در 
است. مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری بندرعباس همچنین خاطرنشان 

کرد: روازنه 380 تن زباله از سطح شهر بندرعباس جمع آوری می شود.

 مدیرکل امور اجتماعی و فرهنگی استانداری 
کهگیلویه و بویراحمد:

امنیت غذایی درکهگیلویه وبویراحمد 
در رده بسیار نامطلوبی قرار دارد

به گزارش خبرنگار مهر، علی فتح میر محمدی در جمع خبرنگاران گفت: 
استانهای کشور در زمینه امنیت غذایی به پنج گروه تقسیم می شوند.

میر محمدی تصریح کرد: این استان در کنار دو استان هرمزگان و سیستان 
با  وی  است.  کم  بسیار  غذایی  امنیت  با  استانهایی  رده  در  بلوچستان  و 
اشاره به طرح ارتقای امنیت غذایی در استان گفت: برگزاری کارگاه ها 
و دوره های آموزشی اصول تغذیه برای کارکنان بخش بهداشت، جهاد 
بالای  برای دختران در مقاطع  کشاورزی و آموزش مهارتهای تغذیه ای 
ارتقای  برنامه های  از  خانواده  مصرف  الگوی  اصلاح  منظور  به  تحصیلی 
امنیت غذایی است. وی برگزاری دوره های آموزشی تغذیه دانش آموزان 
ویژه مسئولین و کارکنان مدارس شبانه روزی، افزایش آگاهی و دانش 
بهره برداران بخش کشاورزی با موضوعات کاهش و بهینه سازی مصرف 
نهادهای شیمیایی در بخش کشاورزی را از دیگر برنامه های بسته آموزشی 
دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت بهداشت عنوان کرد. میر محمدی تصریح 
کرد: سلامت و بهبود کیفیت نان به عنوان یکی از غذاهای اساسی سبد 
این  در  که  است  غذایی  امنیت  ارتقای  مهم  های  برنامه  از  نیز  خانوار  
مدیرکل  می شود.  برگزار  استان  نانوایان  برای  پزی  نان  های  دوره  راستا 
امنیت بهبود  بسته  افزود:  استان  استانداری  فرهنگی  و  اجتماعی   امور 
آموزش  و  درمان  بهداشت  وزارت  همکاری  با  تغذیه  و  غذا 
جامعه  تغذیه  بهبود  دفتر  بهداشت  معاونت   پزشکی، 

و موسسه ملی تحقیقات سلامت طراحی شده است.

مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری بندرعباس:

جمع آوری پسماند شهری در بندرعباس ماهانه 70 میلیارد ریال هزینه دارد
روازنه 380 تن زباله از سطح شهر بندرعباس جمع آوری می شود

 مدیرعامل سازمان پسماند شهرداری بندرعباس گفت: برای جمع آوری پسماند در این شهر ماهانه 70 میلیارد ریال هزینه می شود و این در 
صورتی است که کل درآمد این سازمان از ناحیه شهروندان و ادارات دولتی در یک سال تنها به 40 میلیارد ریال می رسد.

 به گزارش ایرنا ، پطرس ترابی در نشست با خبرنگاران افزود: شهروندان عوارض جمع آوری پسماند خود را پرداخت می کنند...
ادامه این خبر در پایین صفحه

استان فارس

استان خوزستان

استان هرمزگان 

استان بوشهر

استان کهگیلویه و بویر احمد

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر رأي شماره  139560311001019513  هیأت اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک شیراز -  
ناحیه 1  تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي آقاي رسول قدمی صدرآبادی فرزند حاجی آقا 
به شماره شناسنامه 65 صادره از فسا در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 139/73 مترمربع 
پلاک 1929  فرعي از 2148  اصلي مفروز و مجزي شده از پلاک 2148  اصلي  واقع در بخش 
چهار شیراز  خریداری از مالک رسمی آقای محسن صادقی محرز گردیده است. لذا به منظور 
به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که اشخاص  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در 
صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
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آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

تکلیف  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رأي شماره 139560311001018302 هیأت 
وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملک شیراز- ناحیه 1  تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي آقاي محمود آقائی فرزند 
شامحمد به شماره شناسنامه 686 صادره از شیراز در ششدانگ یک باب خانه بمساحت 
191/94 مترمربع پلاک 63105 فرعي از 1652 اصلي مفروز و مجزي شده از پلاک 
533  فرعی از 1652 اصلی واقع در بخش چهار شیراز  خریداري از مالک رسمي آقاي 
علی یار عزیزی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
مالکیت  به صدور سند  نسبت  فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که اشخاص 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
در  است  بدیهي  نمایند.  تقدیم  قضایي  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسلیم 
صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
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